
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-528 (20int05243) 
 
Datum indiening: 17 november 2020 
 
Onderwerp:  Niet beantwoorden raadsvragen, wel beantwoorden persvragen 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
 
Op 9 oktober jl. heeft BOB schriftelijke vragen gesteld over het proces invulling zoekgebied 
windenergie omgeving A15.  
Op 12 november is in het raadsinformatiesysteem i-babs een bericht geplaatst dat het niet is 
gelukt de vragen te voorzien van een antwoord en dat dit naar verwachting op 24 november 
a.s. zal gebeuren. 
Een reden voor het niet binnen de afgesproken 30 dagen beantwoorden van de vragen is 
niet gegeven. 
Tegelijkertijd zijn er door B&W in dit dossier inmiddels wel nieuwe besluiten genomen. 
 
Daarnaast verschenen in De Gelderlander tweetal artikelen, waarbij vragen van de pers wel 
direct zijn beantwoord door de wethouder c.q. de medewerkers communicatie. 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende aanvullende vragen. 
 
Onze vragen: 

1. Waarom is de termijn van beantwoording niet gehaald? Hoe verhoudt zich dit tot het 
feit dat persvragen wel zijn beantwoord? 

2. In de memo wordt verwezen naar de inrichting van een gebiedstafel overeenkomstig 
het vastgestelde participatieplan:  
- kunt u dit participatieplan onverwijld aan de raad doen toekomen? 
- kunt u – voorzover dat niet in het participatieplan staat – aangeven per wanneer 

de gebiedstafel start én wie hiervoor uitgenodigd worden? 
3. Volgens De Gelderlander heeft de wethouder aangegeven dat het feit dat met Yard 

een intentie-overeenkomst is gesloten ‘hen een soort van eerste recht in dit 
zoekgebied geeft’: 
- is dit citaat juist? 
- kan de wethouder toelichten hoe dit statement zich verhoudt tot het feit dat niet het 
College maar de raad uiteindelijk de wijziging van het bestemmingsplan vaststelt? 
- waarom is de raad niet geinformeerd over het voornemen tot aangaan van een 
intentieovereenkomst als de wethouder daar nu zulke vergaande consequenties aan 
verbindt? 
- hoe gaat de wethouder de raad in positie brengen om tijdig een afweging te kunnen 
maken? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 



Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
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